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  Broj: 0101-283/2 

 
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

           sa  3. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 10., 17. i 21. jula 2009. godine u Velikoj sali  
Skupštine opštine Budva  
 

Sjednica je počela u  11,30 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Backović Mihailo      13. Ljubanović Krsto 
2. Vujičić Božidar      14. Marotić Danijela 
3. Vuković Marko      15. Mitrović-Milić Anita 
4. Vučetić Vesna      16. Pejović Mijomir 
5. Vučković Nikola      17. Pinjatić Đorđe 
6. Gregović Jovan      18. Popović Srđa 
7. Dapčević Branislava      19. Pribilović Đorđije 
8. Delić Radovan      20. Srzentić Jelena 
9. Duletić Srđan      21. Stojanović Marina 
10. Đurić Marko      22. Trnski Igor 
11. Zec Marko      23. Hadžić Dragan 
12. Kotarac Tijana      24. Džaković Stevan                         

                                           
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
 1. Andrić Dušan      5. Nikolić Duško 
 2. Anđus Vido       6. Petković Ante 
 3. Vujović Đorđije      7. Rađenović Krsto 
 4. Mihović Rajko      8. Tičić Milan 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 24 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 

  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine,         
-  potpredsjednici Opštine, 
-  glavni administrator, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja i 
-  predstavnci obrađivača  Detaljnog urbanističkog plana „Dubovica I“  g-đa Dragana Aćimović i g-din 
Dragan Mirović. 

 

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 

Odbornicima Mijomiru Pejoviću i Božidaru Vujičiću dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja, u 
skladu sa Poslovnikom.   

 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici 
Đorđije Vujović i Ante Petković, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
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Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Đorđije Pribilović, Jovan Gregović, Krsto 

Rađenović, Đorđije Vujović, Mijomir Pejović, Stevan Džaković i Božidar Vujičić. 
 

Odbornička pitanja odbornika Đorđija Pribilovića glase: 
1 „Da li je Opština Budva, kao osnivač TV Budva, obezbijedila i uplatila dio finansijskih sredstava za 

ostvarivanje Ustavom i zakonom zajamčenih prava građana na informisanje, a po osnovu programskih 
sadržaja koji su značajni za: razvoj nauke i obrazovanja, razvoj kulture, razvoj turističke privrede, 
zaštitu i očuvanje primorskog ekosistema i informisanje osoba oštećenog sluha i vida.?“ 

2 „Kada će se nastaviti sa radovima na seoskom putu Budva-Podostrog-Krapina?“ 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Krsto 

Rađenović, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika. 
 
Odborničko pitanje odbornika Jovana Gregovića glasi: 

1 „U čemu je problem i kada će petrovačko šetalište da dobije rasvjetu?“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 
1 „Kakav status imaju svetostefanske plaže, da li imaju hotelski status?“ 
2 „Zašto je zatvoreno šetalište od Pržnog prema Miločeru, ko ga je zatvorio i kada će biti otvoreno?“ 

 
Odborničko pitanje odbornika Đorđija Vujovića glasi: 

1 „Šta će Opština Budva preduzeti povodom erozije tla na brdu „Spas“?“ 
 
Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 

1 „Zbog čega Regionalni vodovod koji je izvodio radove na Topliškom putu, nije, kao i na svim drugim 
lokacijama, nakon završenog posla, taj put vratio u prvobitno stanje?“     

2 „Koliki je broj zaposlenih u Opštini Budva – sekretarijatima, javnim preduzećima, službama i 
ustanovama?“ 
Dopunsko pitanje odbornika Mijomira Pejovića glasi: 

      1. „Koliko savjetnika ima predsjednik Opštine?“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 
1 „Zašto je trg između hotela „Avala“ i „Mogren“ privatizovan, zašto je tamo stavljena rampa, zašto je 

Opština Budva dozvolila da se taj trg preuredi po nečijim željama, da promijeni izgled, kao i funkciju i 
svrhu, da li je to vlasništvo Opštine ili „Beppler & Jacobson“, zašto komunalna policija i „Parking 
servis“ nisu uklonili rampu na ulazu na trg, kao i zašto su uklonjene postojeće kamene ploče i stavljen 
neprohodni jeftini kamen? Koga se boji predsjednik Opštine i sve institucije Opštine pa ne smiju da 
sprovedu zakon?“ 

2 „Zašto je dozvoljeno da se kolektivna stambena zgrada u ulici 22. novembra gradi na opštinskoj zemlji 
koja je bila izuzeta radi proširenja ulice? Isto tako projektom je predviđeno proširenje te ulice od 
semafora do Pošte za još 2 trake, suprotno DUP-u „Slovenska plaža“, koji je još bio na snazi kada se 
radilo proširenje te ulice. Zašto se odstupilo od tog DUP-a i ucrtalo se novo proširenje ulice 22. 
novembra, na štetu trotoara, koji je bio širok 3m, a sada je predviđeno samo 2m, a sve na štetu i 
građana i turista? Naime, zašto je to proširenje planirano na neparnoj strani ka tržnom centru, na kojoj 
se i smanjuje širina trotoara, dok se preko puta nalazi opštinska zemlja koja je nekada izuzeta radi 
proširenja?“ 
 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 

1 „Kada će u praksi da zaživi Savjet za zaštitu i unapređenje lokalne samouprave?“ 
2 „Kada će odbornici dobiti na uvid izvještaje predsjednika Opštine nakon sklapanja ugovora, za koje je 

preuzeo obavezu, na osnovu odluka koje su usvojene na sjednicama Skupštine, a prvenstveno za 
odluke vezane za „Aqua park“, izbor novog partnera za postrojenje za desalinizaciju vode itd.?“  
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Dušan 

Andrić, tako da sjednici prisustvuje 28 odbornika. 
 
Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 2. 
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sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 09. i 11. juna 2009. godine. 
  
 Primjedbu na zapisnik sa 2. sjednice SO Budva je dao odbornik Đorđije Pribilović, koja se odnosila na 
prisustvo predsjednika Opštine Budva na 2. sjednici SO Budva. Naime u zapisniku je navedeno da je 
predsjednik Opštine prisustvovao tom zasijedanju, međutim mišljenje odbornika Pribilovića je da predsjednik  
nije bio prisutan. 

 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 2. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 09. i 11. juna 2009. 
godine.  

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Rajko 
Mihović, tako da sjednici prisustvuje 29 odbornika. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) donijela sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  2. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
ODRŽANE 09. i 11. JUNA  2009. GODINE 

(sa primjedbom odbornika Đorđija Pribilovića) 
 

 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
 

   Klub odbornika SNP-a je dopisom broj 0101- 304/1 od 07.07.2009. godine dostavio predsjedniku 
Skupštine Predlog za povlačenje 35. tačke predloženog dnevnog reda - Predlog Odluke o pristupanju 
Opštine Budva osnivanju preduzeća (d.o.o. “Expo-Budva” Budva). 
 

 Shodno čl. 79. Poslovnika predstavnik Kluba odbornika SNP-a, Božidar Vujičić je da kratko 
obrazloženje predloga za povlačenje ove tačke sa dnevnog reda Sjednice. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka 35. - 
Predlog Odluke o pristupanju Opštine Budva osnivanju preduzeća (d.o.o. “Expo-Budva” Budva). 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je „za“ glasao 6 – šest odbornika, „protiv“ je bilo 
21- dvadesetjedan odbornik i „uzdržanih“ je bilo 2- dva odbornika) nije prihvatila 
       

            Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o pristupanju Opštine Budva osnivanju 
preduzeća (d.o.o. “Expo-Budva” Budva) 

 
 Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom broj 001- 1839/1 od 10.07.2009. godine predložio 
povlačenje 25. tačke dnevnog reda - Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta “Skočiđevojka”. 
 

 
Shodno čl. 79. Poslovnika, Mihailo Kapisoda, glavni administrator Opštine Budva je dao kratko 

obrazloženje ovog predloga. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka 25. 
Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta “Skočiđevojka”. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ 
nije bilo i „uzdržanih“ je bilo 8 - osam odbornika)  prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta 
“Skočiđevojka” 

 
 U svojstvu predlagača akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-1838/3 od 10.07.2009. godine, 
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dostavio predsjedniku Skupštine predlog za dopunu dnevnog reda i to: 
 Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje Ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja 

garancije kod „Komercijalne banke AD“ Budva iz Budve radi obezbjeđenja kredita kod 
„Komercijalne banke“ AD Beograd. 

 

Shodno čl. 79. Poslovnika predstavnik predlagača akta – Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu 
imovine, je dao kratko obrazloženje predloga ovog akta. 

 

 Dragan Marović, sekretar  Sekretarijata za investicije, je predložio da se ovaj Predlog Odluke razmatra 
kao prva tačka dnevnog reda sjednice, kako bi se što hitnije, do kraja radnog vremena, ovo ovlašćenje predalo 
„Komercijalnoj banci“ AD Budva koja bi isto proslijedila  „Komercijalnoj banci“ AD Beograd. 
 

 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je pojasnio da je ova tačka planirana kao 25. u dnevnom redu, ali da 
se može razmatrati na početku. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 
Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje Ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja garancije 
kod „Komercijalne banke“ AD Budva iz Budve radi obezbjeđenja kredita kod „Komercijalne banke“ AD 
Beograd. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, 
„protiv“ je bilo 3 – tri odbornika i „uzdržanih“ je bilo 5 - pet odbornika)  prihvatila 
       

            Predlog da se dnevni red dopuni tačkom – Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje 
Ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja garancije kod Komercijalne banke AD Budva iz Budve radi 

obezbjeđenja kredita kod „Komercijalne banke AD Beograd 
 

 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red, uz napomenu da će se prvo razmatrati 25. tačka dnevnog reda -  Predlog Odluke o davanju 
ovlašćenja za potpisivanje Ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja garancije kod „Komercijalne banke“ AD 
Budva iz Budve radi obezbjeđenja kredita kod „Komercijalne banke“ AD Beograd. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je „za“ glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, 
„protiv“ je bilo 3 – tri odbornika i „uzdržanih“ je bilo 5 - pet odbornika)  usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP “Budva” Budva za 2008. godinu; 
2 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan KSJP “Budva” Budva za 2009. 

godinu; 
3 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne usluge” Budva za 2008. 

godinu; 
4 Predlog Rješenja  o davanju saglasnosti na Finansijski plan JP “Pogrebne usluge” Budva za 

2009. godinu; 
5 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking servis” Budva za 2008. 

godinu; 
6 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i  Finansijski plan JP “Parking servis” 

Budva za 2009. godinu; 
7 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Vodovod i kanalizacija” Budva za 

2008. godinu; 
8 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Vodovod i 

kanalizacija” Budva za 2009. godinu; 
9 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Izvještaj o realizaciji poslovanja i završnom računu 

Turističke organizacije opštine Budva za 2008. godinu; 
10 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i Program rada i finansijski plan Turističke 
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organizacije opštine Budva za 2009. godinu; 

11 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 
„Muzeji, galerija i biblioteka“ za 2008. godinu; 

12 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Muzeji, galerija i 
biblioteka“ za 2009. godinu;  

13 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 
„Grad teatar“ za 2008. godinu; 

14 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Grad teatar“ za 
2009. godinu; 

15 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU  
Spomen dom „Crvena komuna“ za 2008. godinu; 

16 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU Spomen dom 
„Crvena komuna“ za 2009. godinu; 

17 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU  
Spomen dom „Reževići“ za 2008. godinu; 

18 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU Spomen dom 
„Reževići“ za 2009. godinu; 

19 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu JP “Mediteranski sportski centar” za 2008. 
godinu; 

20 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Mediteranski 
sportski centar” za 2009. godinu; 

21 Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i poslovanju JP “Sportsko rekreativni centar” 
Budva za 2008. godinu; 

22 Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Sportsko 
rekreativni centar” Budva za 2009. godinu; 

23 Predlog Programa i Akcionog plana za borbu protiv korupcije u lokalnoj samoupravi opštine 
Budva (2009-2011); 

24 Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana “Dubovica I”; 
25 Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje Ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja 

garancije kod „Komercijalne banke“ AD Budva iz Budve radi obezbjeđenja kredita kod „Komercijalne 
banke“ AD Beograd;  

26 Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa uređenja prostora opštine Budva za 2009. 
godinu; 

27 Predlog Odluke o izmjeni Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine Budva 
za 2009. godinu; 

28 Predlog Odluke o načinu postavljanja i uklanjanja privremenih objekata na teritoriji opštine 
Budva; 

29 Predlog Zaključka o utvrđivanju Nacrta Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva;   
30 Predlog Odluke o regulisanju saobraćaja na teritoriji opštine Budva;    
31 Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti;    
32 Predlog Odluke o radnom vremenu;     
33 Predlog Zaključka o ispravci greške;     
34 Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat. parc. 1701 KO Tudorovići za dio kat. parc. 

1711 KO Tudorovići); 
35 Predlog Odluke o pristupanju Opštine Budva osnivanju preduzeća (d.o.o. “Expo-Budva” Budva); 
36 Predlog Rješenja  o davanju saglasnosti na Odluku o izboru strateškog partnera za osnivanje 

joint venture kompanije sa “Budva Holding”d.o.o. Budva, za razvoj ekskluzivnog turističkog kompleksa 
na lokaciji Galije – Sveti Stefan; 

37 Predlog Odluke o osnivanju Javnog preduzeća “Sport Castio” Petrovac; 
38 Predlog Odluke o kriterijumima za utvrđivanje visine premija i naknada za ostvarene sportske 

rezultate; 
39 Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Javnih ustanova “Muzeji, galerija i 

biblioteka” i “Grad teatar” Budva; 
40 Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju JU  Spomen dom “Crvena 

komuna”; 
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41 Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju JU Spomen dom “Reževići”; 
42 Predlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću “Fakulteti 

Budva”; 
43 Predlog Odluke o izmjeni Statuta društva sa ograničenom odgovornošću “Fakulteti Budva”; 

44 Predlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora društva sa ograničenom 
odgovornošću “Fakulteti Budva“. 
 

 
Prije prelaska na razmatranje 25. tačke dnevnog reda, predsjedavajući Krsto Ljubanović je, odredio 

pauzu u trajanju od 15 minuta, kako bi Odbori razmotrili Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje 
Ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja garancije kod „Komercijalne banke“ AD Budva iz Budve radi 
obezbjeđenja kredita kod „Komercijalne banke“ AD Beograd. 
 

(Pauza je trajala od 12,35 časova do 13,00 časova) 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
PRISUTNI ODBORNICI: 

                                                 
1.  Andrić Dušan                                                                15. Ljubanović Krsto  
2.  Anđus Vido          16. Marotić Danijela  
3.Backović Mihailo                     17. Mitrović-Milić Anita 
4. Vujičić Božidar                                                                      18. Mihović Rajko   
5. Vuković Marko           19. Pejović Mijomir    
6. Vučetić Vesna                 20. Petković Ante                                    
7. Vučković Nikola                    21. Pinjatić Đorđe    

           8. Gregović Jovan           22. Popović Srđa    
            9. Dapčević Branislava          23. Pribilović Đorđije 
           10. Delić radovan                                                                        24. Srzentić Jelena                                             

11. Duletić Srđan                                                                        25. Stojanović Marina  
           12.Duletić Srđan                                 26. Trnski Igor 
 13. Zec Marko               27. Hadžić Dragan 
 14.Kotarac Tijana                      28. Džaković Stevan  
                                                    
                                                                   ODSUTNI ODBORNICI: 

          
1 Vujović Đorđije           3. Nikolić Duško 
2 Đurić Marko                                      4. Tičić Milan 
  
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 28 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 
 
 
 
 
 

25. 
   Prešlo se na razmatranje dvadesetpete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za 
potpisivanje Ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja garancije kod „Komercijalne banke“ AD Budva iz 
Budve radi obezbjeđenja kredita kod „Komercijalne banke“ AD Beograd. 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 
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Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji 

ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Krsto 
Rađenović i Đorđije Vujović, tako da sjednici prisustvuje 30 odbornika. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić, 
Đorđije Vujović, Rajko Mihović, Mijomir Pejović, Stevan Džaković, Mihailo Backović, Ante Petković, Tijana 
Kotarac i Krsto Rađenović,  a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali:Veselin Marković, predsjednik 
OO SNP-a, Mihailo Đurović, sekretar Sekretarijata za privredu i finansije i Luka Baljević, opunomoćeni 
predstavnik NSD-a. 
 

           Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje Ugovora o fiduciji po 
osnovu dobijanja garancije kod „Komercijalne banke“ AD Budva iz Budve radi obezbjeđenja kredita 
kod „Komercijalne banke“ AD Beograd.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 30 – trideset odbornika, „za“ je glasalo  24 – dvadesetčetiri odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 6 - šest odbornika) usvojila 

ODLUKU  
O DAVANJU OVLAŠĆENJA ZA POTPISIVANJE UGOVORA O FIDUCIJI  

PO OSNOVU DOBIJANJA GARANCIJE KOD „KOMERCIJALNE BANKE“ AD BUDVA IZ BUDVE 
RADI OBEZBJEĐENJA KREDITA KOD „KOMERCIJALNE BANKE“ AD BEOGRAD 

 
 Prije prelaska na razmatranje sledeće tačke dnevnog reda, predsjedavajući Krsto Ljubanović je u 14,40 
odredio pauzu. 

(Pauza je trajala od 14,40 časova do 16,15 časova) 
 
Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
PRISUTNI ODBORNICI:    

                                            
1.  Andrić Dušan                                                                 12. Mitrović-Milić Anita   
2.  Anđus Vido           13.  Pejović Mijomir 
3.  Vučetić Vesna                     14. Petković Ante  
4. Gregović Jovan                                                                      15.  Popović Srđa   
5. Dapčević Branislava          16.  Pribilović Đorđije  
6. Delić Radovan                 17. Rađenović Krsto                                   
7.Duletić Srđan                 18. Srzentić Jelena    

           8. Đurić Marko           19.  Stojanović Marina   
            9.Zec Marko              20.  Trnski Igor  
           10. Kotarac Tijana            21. Hadžić Dragan                                   

11. Ljubanović Krsto                                                                   22. Džaković Stevan  
                                                                                 

ODSUTNI ODBORNICI: 
          
1 Backović Mihajlo      6. Marotić Danijela 
2 Vujičić Božidar             7. Mihović Rajko 
3 Vujović Đorđije      8. Nikolić Duško 
4 Vuković Marko      9. Pinjatić Đorđe 
5 Vučković Nikola                      10. Tičić Milan                                                      

  
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. Takođe je objavio da će se nastavak sjednice održati u 
petak, 17. jula 2009. godine sa početkom u 10,00 časova. 
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Odbornici su prihvatili predlog potpredsjednika Opštine, Lazara Rađenovića i predsjedavajućeg, Krsta 

Ljubanovića da se pređe na razmatranje 36. tačke dnevnog reda - Predlog Rješenja  o davanju saglasnosti 
na Odluku o izboru strateškog partnera za osnivanje joint venture kompanije sa “Budva Holding”d.o.o. 
Budva, za razvoj ekskluzivnog turističkog kompleksa na lokaciji Galije – Sveti Stefan.  

 
 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Lazar Rađenović, izvršni 
direktor “Budva Holding”d.o.o. Budva. Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog akta  i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici  Rajko 

Mihović, Đorđije Pribilović, Đorđe Pinjatić i Mihailo Backović tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Stevan Džaković,  
a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali:Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Luka Baljević, 
opunomoćeni predstavnik NSD-a. 
 

 Odbornik Krsto Rađenović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da će odbornici ove partije 
podržati ovaj Predlog Odluke, ali da postoji bojazan da se ne desi isto kao i sa „Aman Resorts-om“, 
„Kempinskim“ i sličnim strateškim partnerima. 
 
           Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja  o davanju saglasnosti na Odluku o izboru strateškog 
partnera za osnivanje joint venture kompanije sa “Budva Holding”d.o.o. Budva, za razvoj ekskluzivnog 
turističkog kompleksa na lokaciji Galije – Sveti Stefan.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, „za“ je glasalo  25 – dvadesetpet odbornika, „protiv“  je bilo 2- dva 
odbornika i „uzdržan“ je bio 1 - jedan odbornik) usvojila 
 

RJEŠENJE 
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZBORU STRATEŠKOG PARTNERA 

ZA OSNIVANJE JOINT VENTURE KOMPANIJE SA “BUDVA HOLDING”D.O.O. BUDVA,  
ZA RAZVOJ EKSKLUZIVNOG TURISTIČKOG KOMPLEKSA NA LOKACIJI  

GALIJE – SVETI STEFAN 
 

Prije razmatranja prve tačke dnevnog reda, odbornici su prihvatili predlog odbornika Đorđa Pinjatića 
da se razmatraju  tačke od  23. do 44. dnevnog reda, a da se izvjestaji i programi rada javnih preduzeća i 
ustanova razmatraju  nakon toga. 

 
23. 

   Prešlo se na razmatranje dvadesettreće tačke dnevnog reda: Predlog Programa i Akcionog plana za 
borbu protiv korupcije u lokalnoj samoupravi opštine Budva (2009-2011). 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Kapisoda, glavni 
administrator Opštine Budva i koordinator Radne grupe za izradu Programa i Akcionog plana za borbu protiv 
korupcije u lokalnoj samoupravi. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 

Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta  i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Pribilović, 
Mihailo Backović, Božidar Vujičić, Srđa Popović, Stevan Džaković, Đorđe Pinjatić i Krsto Ljubanović, a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali:Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a  i Luka Baljević, 
opunomoćeni predstavnik NSD-a. 
 
 Odbornik Đorđije Pribilović je istakao da bi bilo potrebno da se podrže predlozi NVO „Nezavisna 
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građanska inicijativa“ te da se nakon usvajanja Programa i Akcionog plana, formira nova radna grupa za 
praćenje i realizaciju ovih dokumenata, čiji članovi neće biti iz strukture vlasti.  
 

 Odbornik Božidar Vujičić je predložio da se, u cilju poboljšanja borbe protiv korupcije, što prije 
formira Savjet za razvoj i zaštitu lokalne samouprave. Takođe je podržao predlog odbornika Đorđija 
Pribilovića, da se podrže predlozi NVO „Nezavisna građanska inicijativa“.  
 
           Stavljen je na glasanje Predlog Programa i Akcionog plana za borbu protiv korupcije u lokalnoj 
samoupravi opštine Budva (2009-2011). 
  

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, „za“ je glasalo  20 – dvadeset odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 8 - osam odbornika) usvojila 
 

PROGRAM I AKCIONI PLAN ZA BORBU PROTIV KORUPCIJE  
U LOKALNOJ SAMOUPRAVI OPŠTINE BUDVA (2009-2011) 

 
24. 

 Prešlo se na razmatranje dvadesetčetvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Detaljnog 
urbanističkog plana “Dubovica I”. 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aleksandar Tičić, v.d. direktora 
Agencije za planiranje prostora. Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 

 

Odbor za Statut i propise,Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
akta  i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Stevan Džaković, 
Srđa Popović, Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik 
OO SNP-a, Dragana Aćimović i Dragan Mirović, predstavnci obrađivača  Detaljnog urbanističkog plana 
„Dubovica I“ . 
           Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana “Dubovica I”.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, „za“ je glasalo  27 – dvadesetsedam odbornika, „protiv“  je bio 1- jedan 
odbornik i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA “DUBOVICA I” 
 

Prije prelaska na razmatranje dvadesetšeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 
radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  26. i 27. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  26. i 27. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
28 – dvadesetosam odbornika, „za“ je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
nije bilo) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama  26. i 27.  dnevnog reda 
 

Prešlo se na razmatranje  dvadesetšeste i dvadesetsedme tačke dnevnog reda: 
26. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa uređenja prostora opštine Budva za 2009. 
godinu  
27. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine Budva za 
2009. godinu. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Dragan Marović, sekretar 
Sekretarijata za investicije. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
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Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj, razmatrali su predloge akata, a Odbor 
za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za planiranje i uređenje prostora razmatrali su Predlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Programa uređenja prostora opštine Budva za 2009. godinu i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Božidar Vujičić, 
Krsto Rađenović i Đorđije Pribilović. 

 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački dnevnog reda. 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa uređenja prostora 
opštine Budva za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo 20 – dvadeset odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 6 - šest odbornika) usvojila  

 
   ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA 

OPŠTINE BUDVA ZA 2009. GODINU 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o izmjeni Odluke o usvajanju Programa investicionih 
aktivnosti opštine Budva za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo 20 – dvadeset odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 6 - šest odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O USVAJANJU PROGRAMA INVESTICIONIH 

AKTIVNOSTI OPŠTINE BUDVA ZA 2009. GODINU 
 

  U 20,00 časova prekinut je rad 3. sjednice Skupštine opštine Budva, a nastavak sjednice je zakazan za 
petak, 17. jul 2009 godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
NASTAVAK 3. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 17. JULA 2009. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 10,30 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Backović Mihailo      12. Mihović Rajko 
2. Vujičić Božidar        13. Nikolić Duško 
3. Vučetić Vesna      14. Pejović Mijomir 
4. Gregović Jovan      15. Popović Srđa 
5. Dapčević Branislava     16. Pribilović Đorđije 
6. Delić Radovan      17. Rađenović Krsto 
7. Đurić Marko      18. Srzentić Jelena 
8. Zec Marko      19. Stojanović 

Marina 
9. Kotarac Tijana      20. Trnski Igor 
10. Ljubanović Krsto      21. Hadžić Dragan 
11. Mitrović-Milić Anita            22. Džaković Stevan 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 
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1. Andrić Dušan       6.   Duletić Srđan 
2. Anđus Vido       7.   Marotić Danijela 
3. Vujović Đorđije       8.   Petković Ante 
4. Vuković Marko       9.   Pinjatić Đorđe 
5. Vučković Nikola                                         10. Tičić Milan                                          

               
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

 
28. 

   Prešlo se na razmatranje dvadesetosme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o načinu postavljanja i 
uklanjanja privremenih objekata na teritoriji opštine Budva. 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za planiranje prostora. Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 

 

Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za planiranje i uređenje 
prostora razmatrali su Predlog akta  i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Odbornik Božidar Vujičić je, u ime Kluba odbornika SNP-a, podsjetio prisutne, da je Skupština 
donijela Zaključak uz Program rada Skupštine za 2008. godinu, da razmatra i izvještaje o radu republičkih 
organa i javnih službi na teritoriji opštine Budva, te je zamolio predsjednika Skupštine da se ispoštuje 
Zaključak i sve što je zakonom predviđeno i da se predsjednik Skupštine u pisanoj formi obrati republičkim 
organima i javnim službama na teritoriji opštine Budva, kako bi se građani upoznali sa tim izvještajima. 

 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je prihvatio sugestiju Kluba odbornika SNP-a, da se Služba 
Skupštine još jednom obrati ovim organima i službama, te da se, ukoliko izvještaji ne budu dostavljeni, u 
skladu sa Zakonom o lokalnoj samoupravi, obrati i Vladi Crne Gore.  

 Srđa Popović, odbornik i direktor JU SMŠ »Danilo Kiš«, je naglasio da ne postoji zakonska obaveza 
da obrazovne ustanove dostavljaju izvještaje o radu lokalnoj samoupravi, ali da, s obzirom da Ministarstvo za 
školu obezbjeđuje samo lične dohotke a za sve ostalo što je potrebno za nastavne i vannastavne aktivnosti 
škola  se obraća lokalnoj samoupravi, oni imaju moralnu i ljudsku obavezu da Skupštini podnesu Izvještaj o 
radu za prethodnu školsku godinu, što će i učiniti. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković i Božidar Vujičić. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Đorđe 
Pinjatić, Danijela Marotić i Marko Vuković, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika 
 
    Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o načinu postavljanja i uklanjanja privremenih objekata 
na teritoriji opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O NAČINU POSTAVLJANJA I UKLANJANJA PRIVREMENIH OBJEKATA  
NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Dušan 
Andrić tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 

 
29. 

 Prešlo se na razmatranje dvadesetdevete tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o utvrđivanju Nacrta 
Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva. 
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 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambenu djelatnost.  
 

Na tekst predloga akta podnesen je amandman od strane Kluba odbornika SNP-a, zaveden pod brojem 
0101-303/1 od 07. jula 2009. godine i isti je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno i mišljenje 
predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenog amandmana, br. 001-1811/2 od 09.07.2009. godine. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta, a amandman je razmatrao Odbor za 
Statut i propise i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici 

Đorđije Vujović i Ante Petković, tako da sjednici prisustvuje 28 odbornika. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, 
Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić, Đorđije Vujović, Rajko Mihović, Jovan Gregović, Krsto Rađenović, 
Radovan Delić i Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a; Krsto Radulović, predsjednik MZ Markovići i Mihailo Kapisoda, glavni administrator 
Opštine Budva. 
 

Odbornik Božidar Vujičić je izdvojio mišljenje i predložio da se izvrši ispravka u članu 9. Nacrta 
Odluke o komunalnom redu, tako da umjesto “Izuzetno, uz prethodnu saglasnost organa uprave nadležnog za 
komunalno-stambene poslove, dozvoliće se izvođenje građevinskih radova u vrijeme trajanja turističke sezone 
na objektima od javnog i šireg društvenog značaja, kao što su obrazovne, kulturne, zdravstvene ustanove, 
radovi na infrastrukturnim objektima i slično“, stoji „Izuzetno, uz prethodnu saglasnost organa uprave 
nadležnog za komunalno-stambene poslove, dozvoliće se izvođenje građevinskih radova u vrijeme trajanja 
turističke sezone na objektima od javnog značaja“, kako ne bi došlo do zloupotrebe ove Odluke. 

 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je istakao da, s obzirom da se radi o Nacrtu Odluke, postoji 
mogućnost da se primjedbe, predlozi i sugestije daju na javnoj raspravi. 

 

Predstavnik predlagača Aco Ognjenović je naglasio da ni fizička ni pravna lica koja budu gradila bilo 
zgrade za porodično stanovanje ili zgrade za prodaju stanova, ni u kom slučaju ne mogu dobiti saglasnost za 
izvođenje radova u toku turističke sezone Saglasnost mogu dobiti samo objekti od javnog značaja (obrazovne, 
kulturne, zdravstvene ustanove, infrastrukturni objekti), pa se u tom smislu jezička formulacija u članu 9. 
može i promijeniti. 

 

Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prethodno izjasnila o amandmanu  podnesenom od strane 
Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Zaključka o utvrđivanju Nacrta Odluke o 
komunalnom redu na teritoriji opštine Budva.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, „za“ je glasalo  5 – pet odbornika, „protiv“  je bilo 24 - dvadesetčetiri 
odbornika i „uzdržanih“ nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Zaključka o utvrđivanju Nacrta Odluke o komunalnom redu  
na teritoriji opštine Budva 

 
        Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o utvrđivanju Nacrta Odluke o komunalnom redu na 
teritoriji opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, „za“ je glasalo  24 – dvadesetčetiri odbornika, „protiv“  je bilo 3 - tri 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK  
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O UTVRĐIVANJU NACRTA ODLUKE O KOMUNALNOM REDU  

NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 
 

30. 
 Prešlo se na razmatranje tridesete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o regulisanju saobraćaja na 
teritoriji opštine Budva. 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambenu djelatnost.  Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 

 

Odbor za Statut i propise i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog akta  i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, 
Stevan Džaković, Božidar Vujičić i Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a i Krsto Radulović, predsjednik MZ Markovići. 
 
         Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o regulisanju saobraćaja na teritoriji opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo  19 – devetnaest odbornika, „protiv“  je bio 1 - jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 6 - šest odbornika) usvojila 

 
 

ODLUKU O REGULISANJU SAOBRAĆAJA NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 
 
Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, a vezano za dopis JRDS TV Budva o 

generalnom štrajku povodom duga Opštine Budva ovom servisu, koji je dostavljen odbornicima u toku 
zasijedanja, istakao da dio krivice za stanje u kome se trenutno nalazi TV Budva, snose kako vlast u Opštini 
Budva, tako i  odgovorna lica u TV Budvi. Ovo smatraju iz razloga što TV Budva nije svoj posao obavljala na 
profesionalan i nezavisan način. Naime, da se TV Budva ponašala kao pravi odgovorni javni servis i ukazivala 
na probleme i propuste koje je ova vlast obavljala, ne bi doveli do situacije u kojoj se sada nalazi. 

 

Odbornik Đorđe Pinjatić je, u ime Kluba odbornika DPS-a, vezano za dopis JRDS TV Budva, istakao 
da je trenutno u toku sastanak predsjednika Opštine i sindikata TV Budva, a da su na sastanku sa 
potpredsjednikom Opštine, Lazarom Rađenovićem, dogovoreni rokovi izmirenja dugovanja prema ovoj 
ustanovi, i da će taj dogovor biti ispoštovan. 

 
31. 

   Prešlo se na razmatranje tridesetprve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 
porezu na nepokretnosti. 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Vasko Milanović, predstavnik 
Sekretarijata za privredu i finansije.   
 

Na tekst predloga akta podnesen je amandman od strane Kluba odbornika SNP-a, zaveden pod brojem 
0101-302/1 od 07. jula 2009. godine i isti je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno i mišljenje 
predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenog amandmana, br. 001-1811/5 od 10.07.2009. godine. 
 

Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj  razmatrali su Predlog Odluke i 
Amandman podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a, i izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđe Pinjatić, 
Božidar Vujičić, Ante Petković, Đorđije Pribilović, Krsto Rađenović, Branislava Dapčević i  Mihailo 
Backović, a  od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; Vasko 
Milanović, predstavnik Sekretarijata za privredu i finansije i Mihailo Kapisoda, glavni administrator Opštine 
Budva. 
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Odbornik LP,  Ante Petković, je istakao da će podržati amandman Kluba odbornika SNP-a. 
 

 Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, je predložio da se napravi pauza kako bi obrađivač 
preispitao ovu Odluku i nivo budžetskih prihoda zadržao na nivou prethodne godine bez dodatnog povećanja 
poreza za građane. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je, u 14,45 časova, odredio pauzu do 16 časova. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(Pauza je trajala od 14,45 časova do 16,15 časova) 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
        

1. Andrić Dušan       12. Marotić Danijela 
2. Vujičić Božidar       13. Mitrović-Milić Anita 
3. Vuković Marko       14. Nikolić Duško 
4. Vučetić Vesna       15. Pejović Mijomir 
5. Gregović Jovan       16. Petković Ante 
6. Dapčević Branislava      17. Pinjatić Đorđe 
7. Delić Radovan       18. Popović Srđa 
8. Đurić Marko       19. Srzentić Jelena 
9. Zec Marko        20. Stojanović Marina 
10. Kotarac Tijana       21. Trnski Igor 
11. Ljubanović Krsto                                     22. Hadžić Dragan 
   23. Džaković Stevan 

                                                
                                                                   ODSUTNI ODBORNICI: 

          
1. Anđus Vido       5. Duletić Srđan 
2. Backović Mihailo       6. Mihović Rajko 
3. Vujović Đorđije       7. Pribilović Đorđije 
4. Vučković Nikola       8. Rađenović Krsto 

   9. Tičić Milan 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 

   Nastavilo se razmatranje tridesetprve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 
porezu na nepokretnosti. 
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Odbornik LP, Ante Petković, je predložio da se ova tačka dnevnog reda odloži  za kraj zasijedanja 

kako bi se ponovo preispitala ova Odluka, i povećanje poreza svelo na neke prihvatljive granice kako za 
građane, tako i za privredna društva i buduće investitore. 

 

   Odbornik PZP-a, Mihailo Backović, je podržao predlog odbornika Anta Petkovića da se ova tačka 
dnevnog reda odloži, kako bi se sagledali finansijski efekti ove Odluke. 
 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je predložio da se glasanje po ovoj tački dnevnog reda odloži za 
nastavak sjednice. 

 

Mihailo Kapisoda, glavni administrator i  odbornik DPS-a, Đorđe Pinjatić su podržali predlog 
predsjedavajućeg da se glasanje po ovoj tački dnevnog reda odloži za naredni dan zasijedanja Skupštine ali 
bez zaključenja rasprave, kako bi se preispitala ova Odluka. 

 
 
 
 
 

32. 
   Prešlo se na razmatranje tridesetdruge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o radnom vremenu.  
 
 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača Vasko Milanović, predstavnik 
Sekretarijata za privredu i finansije.  Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 

 

Odbor za Statut i propise i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog akta  i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik  Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih 
na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 
         Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o radnom vremenu.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 8 – osam odbornika) usvojila 

ODLUKU O RADNOM VREMENU 
 

       33. 
   Prešlo se na razmatranje tridesettreće tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o ispravci greške. 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 

Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta  i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima. 
 

         Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o ispravci greške. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo  19 – devetnaest odbornika, „protiv“  nije bilo  i 
„uzdržanih“ je bilo 5 -  pet odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O ISPRAVCI GREŠKE 
 

    34. 
   Prešlo se na razmatranje tridesetčetvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o razmjeni 
nepokretnosti (dio kat. parc. 1701 KO Tudorovići za dio kat. parc. 1711 KO Tudorovići). 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 
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Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 

djelatnost razmatrali su Predlog akta  i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

         Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat. parc. 1701 KO Tudorovići za 
dio kat. parc. 1711 KO Tudorovići). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo  19 – devetnaest odbornika, „protiv“  nije bilo  i 
„uzdržanih“ je bilo 5 -  pet odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI 
 (DIO KAT. PARC. 1701 KO TUDOROVIĆI ZA DIO KAT. PARC. 1711 KO TUDOROVIĆI) 

 
35. 

 Prešlo se na razmatranje tridesetpete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o pristupanju Opštine Budva 
osnivanju preduzeća (d.o.o. “Expo-Budva” Budva). 
 
 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  Na tekst predloga Odluke nije bilo primjedbi. 

 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog akta  i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Ante Petković, Mijomir Pejović, 
Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, Srđa Popović,  Božidar Vujičić, Đorđe Pinjatić i Mihailo Backović,  a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Mihailo Kapisoda, 
glavni administrator Opštine Budva,  
 
         Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o pristupanju Opštine Budva osnivanju preduzeća (d.o.o. 
“Expo-Budva” Budva). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo  17 – sedamnaest odbornika, „protiv“  je bilo 6 - šest 
odbornika i „uzdržan“ je bio 1- jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRISTUPANJU OPŠTINE BUDVA OSNIVANJU PREDUZEĆA  
(D.O.O. “EXPO-BUDVA” BUDVA) 

 
 U 19,20 časova prekinut je rad 3. sjednice Skupštine opštine Budva, a nastavak sjednice je zakazan za 
utorak, 21. jul 2009 godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
 
NASTAVAK 3. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 21. JULA 2009. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 10,35 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      12. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      13. Marotić Danijela 
3. Backović Mihailo      14. Mitrović-Milić Anita 
4. Vujičić Božidar      15. Mihović Rajko 
5. Vuković Marko      16. Nikolić Duško 
6. Vučetić Vesna      17. Pejović Mijomir 
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7. Gregović Jovan      18. Popović Srđa 
8. Dapčević Branislava     19. Rađenović Krsto 
9. Delić Radovan      20. Srzentić Jelena 
10. Đurić Marko      21. Stojanović marina 
11. Zec Marko       22. Trnski Igor 

23. Džaković Stevan 
 
 

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Vujović Đorđije      5. Petković Ante 
2. Vučković Nikola      6. Pinjatić Đorđe 
3. Duletić Srđan      7. Pribilović Đorđije 
4. Kotarac Tijana      8. Tičić Milan 

9. Hadžić Dragan 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

 
Pošto se, na prethodnom danu zasijedanja nije glasalo po 31. tački dnevnog reda - Predlog Odluke o 

izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti, Mihailo Đurović, sekretara Sekretarijata za privredu i finansije, je 
dao tražena objašnjenja povodom ove tačke dnevnog reda. 

 
Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prethodno izjasnila o Amandmanu  na Predlog Odluke o 

izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti, podnesenom od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 

 Stavljen je na glasanje: Amandman na Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu na 
nepokretnosti.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 6 – šest odbornika, „protiv“  je bilo 17 - sedamnaest 
odbornika i „uzdržanih“ nije bilo) nije prihvatila 

 

Amandman na Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti 
 

  Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetšest odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“  je bilo 6 – šest 
odbornika i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O POREZU NA NEPOKRETNOSTI 
 

37. 
   Prešlo se na razmatranje tridesetsedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o osnivanju Javnog 
preduzeća “Sport Castio” Petrovac. 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.   
 

Na tekst predloga akta podnesen je amandman od strane odbornika Mijomira Pejovića, zaveden pod 
brojem 0101-287/1 od 03. jula 2009. godine i isti je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno i mišljenje 
predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenog amandmana, br. 001-1811/4 od 10.07.2009. godine. 

 
Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 

djelatnost razmatrali su Predlog Odluke. Odbor za Statut i propise  razmatrao je i amandman podnesen od 
strane odbornika Mijomira Pejovića. Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Srđa Popović, a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Milenko Medigović, potpredsjednik Opštine Budva i Luka 
Baljević, opunomoćeni predstavnik NSD. 
 

Odbornik Srđa Popović, je u ime Kluba odbornika DPS-a, istakao da, u Crnoj Gori nije u upotrebi „tzv. 
crnogorski jezik“ kao što je naglasio odbornik Mijomir Pejović, već je crnogorski jezik u službenoj upotrebi. 
 
       Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prethodno izjasnila o amandmanu  podnesenom od strane 
odbornika Mijomira Pejovića  
 

 Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o osnivanju Javnog preduzeća “Sport 
Castio” Petrovac.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 4 – četiri odbornika, „protiv“  je bilo 17 - sedamnaest 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 2 – dva odbornika) nije prihvatila 

 
Amandman na Predlog Odluke o osnivanju Javnog preduzeća “Sport Castio” Petrovac 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o osnivanju Javnog preduzeća “Sport Castio” Petrovac. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo  17 – sedamnaest odbornika, „protiv“  je bilo 3- tri 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O OSNIVANJU JAVNOG PREDUZEĆA “SPORT CASTIO” PETROVAC 
 

38. 
  Prešlo se na razmatranje tridesetosme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o kriterijumima za 
utvrđivanje visine premija i naknada za ostvarene sportske rezultate. 
 

 Predlagač Odluke je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.   
 

Na tekst predloga akta podneseni su: Amandman od strane predlagača akta – predsjednika Opštine, br. 
001-1841/1 od 10.07.2009. godine, i Amandman od strane Kluba odbornika SNP-a, zaveden pod brojem 
0101-305/1 od 07. jula 2009. godine koji su dostavljeni odbornicima. Takođe je dostavljeno i mišljenje 
predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi amandmana podnesenog od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 

Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog Odluke i 
amandmane i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Božidar Vujičić, 
Mijomir Pejović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Aleksandar Tičić, 
menadžer Opštine Budva i  Luka Baljević, opunomoćeni predstavnik NSD. 
 

Odbornik PZP-a, Stevan Džaković je, istakao da će glasati protiv ove odluke, iz razloga što bi sportske 
klubove trebalo privatizovati. 

 

       Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prethodno izjasnila o amandmanu  podnesenom od strane 
Kluba odbornika SNP-a. 
 

 Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o kriterijumima za utvrđivanje visine 
premija i naknada za ostvarene sportske rezultate. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, „za“ je glasalo 3 – tri odbornika, „protiv“  je bilo 17 - sedamnaest 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 4 – četiri odbornika) nije prihvatila 
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Amandman na Predlog Odluke o kriterijumima za utvrđivanje visine premija i naknada  

za ostvarene sportske rezultate 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Ante 
Petković, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o kriterijumima za utvrđivanje visine premija i naknada 

za ostvarene sportske rezultate, uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika, amandman koji je 
podnio predlagač odluke postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  19 – devetnaest odbornika, „protiv“  je bilo 2 - dva 
odbornika i „uzdržanih“ je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 
 

 ODLUKU O KRITERIJUMIMA ZA UTVRĐIVANJE VISINE PREMIJA I NAKNADA  
ZA OSTVARENE SPORTSKE REZULTATE 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetdevete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  39., 40. i 41. 
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  39., 40. i 41. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 19 – devetnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 6 - šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama  39., 40. i 41.  dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje  39., 40. i 41.  tačke dnevnog reda: 

39. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Javnih ustanova “Muzeji, galerija i  
      biblioteka” i “Grad teatar” Budva; 
40. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju JU  Spomen dom “Crvena komuna” i 
41. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju JU Spomen dom “Reževići”. 
 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.  Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih Odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković i Ante Petković, 
a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Luka Baljević, opunomoćeni predstavnik NSD i Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP. 

 
Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Javnih 
ustanova “Muzeji, galerija i biblioteka” i “Grad teatar” Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU JAVNIH  
USTANOVA “MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA” I “GRAD TEATAR” BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju JU  Spomen 
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dom “Crvena komuna”. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 

 
 ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU  

JU  SPOMEN DOM “CRVENA KOMUNA” 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju JU Spomen 
dom “Reževići” 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU  

JU SPOMEN DOM “REŽEVIĆI” 
 

Prije prelaska na razmatranje četrdesetdruge tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 
radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  42., 43. i 44. 
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  42., 43. i 44.  dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 18 – osamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 7 – sedam odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 42., 43. i 44.  dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje 42., 43. i 44.  tačke dnevnog reda: 

42. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću “Fakulteti Budva”; 
43. Predlog Odluke o izmjeni Statuta društva sa ograničenom odgovornošću “Fakulteti Budva” i 
44. Predlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora društva sa 
ograničenom odgovornošću “Fakulteti Budva“. 

 
   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

        Odbor za Statut i propise razmatrao je predloge navedenih akata, a Odbor za finansije, privredu i 
razvoj i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju 
društva sa ograničenom odgovornošću “Fakulteti Budva i Predlog Odluke o izmjeni Statuta društva sa 
ograničenom odgovornošću “Fakulteti Budva”. Izvještaji ovih Odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan 
Džaković, Ante Petković, Božidar Vujičić i Đorđije Vujović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju društva sa ograničenom 
odgovornošću “Fakulteti Budva”. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
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ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM 

ODGOVORNOŠĆU “FAKULTETI BUDVA” 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o izmjeni Statuta društva sa ograničenom odgovornošću 
“Fakulteti Budva”. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI STATUTA DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU  
“FAKULTETI BUDVA” 

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora 

direktora društva sa ograničenom odgovornošću “Fakulteti Budva“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo  18 – osamnaest odbornika, „protiv“  nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O IZMJENI RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA ODBORA DIREKTORA DRUŠTVA 

SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU “FAKULTETI BUDVA“ 
 
 

Prije prelaska na razmatranje prve tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  1. i 2.  te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  1. i 2.  dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo18 – osamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 7 – sedam odbornika) prihvatila 

 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 1. i 2.  dnevnog reda 
 

Prešlo se na razmatranje 1. i 2.  tačke dnevnog reda: 
1. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP “Budva” Budva za 2008. godinu i 
2. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan KSJP “Budva” Budva za 2009. godinu. 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambenu djelatnost. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

  Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan 
Džaković,  Božidar Vujičić, Ante Petković, Jovan Gregović, Branislava Dapčević, Krsto Rađenović i Krsto 
Ljubanović,  a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; 
Đorđe Medin, direktor KSJP „Budva“ Budva i Luka Baljević, opunomoćeni predstavnik NSD. 

 
Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP “Budva” 
Budva za 2008. godinu  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 20 – dvadeset odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
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 ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  
KSJP “BUDVA” BUDVA ZA 2008. GODINU  

 
Stavljen je na glasanje  Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan KSJP “Budva” 

Budva za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 20 – dvadeset odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN  

KSJP “BUDVA” BUDVA ZA 2009. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje treće tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  3. i 4.  te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  3. i 4.  dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 19 – devetnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 3. i 4.  dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 3. i 4.  tačke dnevnog reda: 
3. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne usluge” Budva za 2008. 
godinu; 
4. Predlog Rješenja  o davanju saglasnosti na Finansijski plan JP “Pogrebne usluge” Budva za 2009. 
godinu; 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambenu djelatnost. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

  Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Vujović i Krsto 
Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, i 
Tihomir Banović, direktor JP “Pogrebne usluge”. 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne 
usluge” Budva za 2008. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

23 – dvadesettri odbornika, „za“ je glasalo 23 – dvadesettri odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

 
 ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  

JP “POGREBNE USLUGE” BUDVA ZA 2008. GODINU  
 

Stavljen je na glasanje   Predlog Rješenja  o davanju saglasnosti na Finansijski plan JP “Pogrebne 
usluge” Budva za 2009. godinu. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

23 – dvadesettri odbornika, „za“ je glasalo 23 – dvadesettri odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE  O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN  

JP “POGREBNE USLUGE” BUDVA ZA 2009. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje pete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  5. i 6.  te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  5. i 6.  dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 – dvadesettri odbornika, „za“ je glasalo 20 – dvadeset odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ je 
bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 

 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 5. i 6.  dnevnog reda 
 

Prešlo se na razmatranje 5. i 6.  tačke dnevnog reda: 
5. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking servis” Budva za 2008. godinu i 
6. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i  Finansijski plan JP “Parking servis” 
Budva za 2009. godinu. 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambenu djelatnost. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

  Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić 
i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a 
i Dragan Liješević, direktor JP “Parking servis”.   

 
Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking 
servis” Budva za 2008. godinu 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 – dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  

JP “PARKING SERVIS” BUDVA ZA 2008. GODINU 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i  Finansijski 
plan JP “Parking servis” Budva za 2009. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 – dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 

 
 RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I  FINANSIJSKI PLAN  

JP “PARKING SERVIS” BUDVA ZA 2009. GODINU 
 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je, u 14,45 časova, odredio pauzu do 16 časova. 
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(Pauza je trajala od 14,45 časova do 16,30 časova) 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
        
1. Andrić Dušan      12. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      13. Marotić Danijela 
3. Backović Mihailo      14. Mitrović-Milić Anita 
4. Vujičić Božidar      15. Nikolić Duško 
5. Vujović Đorđije      16. Pejović Mijomir 
6. Vučetić Vesna      17. Petković Ante 
7. Gregović Jovan      18. Popović Srđa 
8. Dapčević Branislava       19. Srzentić Jelena 
9. Delić Radovan      20. Stojanović Marina 
10. Đurić Marko      21. Trnski Igor 
11. Zec Marko      .                                22. Hadžić Dragan 

23. Džaković Stevan 
       
                                                                   ODSUTNI ODBORNICI: 

          
1. Vuković Marko      5. Mihović Rajko 
2. Vučković Nikola      6. Pinjatić Đorđe 
3. Duletić Srđan      7. Pribilović Đorđije 
4. Kotarac Tijana      8. Rađenović Krsto 

      9. 
Tičić Milan 

  
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 

Prrije prelaska na razmatranje sedme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  7. 8.  te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  7. i 8. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 – dvadesettri odbornika, „za“ je glasalo 18 – osamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 7. i 8.  dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje 7. 8.  tačke dnevnog reda: 

7. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Vodovod i kanalizacija” Budva za 2008.  
    godinu i 
8. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Vodovod i  
    kanalizacija” Budva za 2009. godinu. 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Dragan Marović, sekretar 
Sekretarijata za investicije.  
 

Na tekst Predloga Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Vodovod i 
kanalizacija” Budva za 2009. godinu podnesen je amandman od strane Kluba odbornika SNP-a, zaveden pod 
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brojem 0101-301/1 od 07. jula 2009. godine i isti je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno i mišljenje 
predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenog amandmana, br. 001-1811/3 od 10.07.2009. godine. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata. Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj 
razmatrali su i Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP 
“Vodovod i kanalizacija” Budva za 2009. godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. Izvještaji ovih 
odbora su  dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Rajko 

Mihović i Marko Vuković, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo 
Backović, Branislava Dapčević, Stevan Džaković, Đorđije Vujović, Božidar Vujičić, Ante Petković i Srđa 
Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; 
Branislav Filipović, direktor JP “Vodovod i kanalizacija” i Luka Baljević, opunomoćeni predstavnik NSD. 
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Vodovod i 
kanalizacija” Budva za 2008. godinu  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 20 – dvadeset odbornika, „protiv“ je bilo 3 – tri odbornika 
i „uzdržanih“ je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  
JP “VODOVOD I KANALIZACIJA” BUDVA ZA 2008. GODINU  

   
  

 Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, izjasnila o amandmanu  podnesenom od strane Kluba 
odbornika SNP-a. 
 

 Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i 
Finansijski plan JP “Vodovod i kanalizacija” Budva za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 7 – sedam odbornika, „protiv“  je bilo 18 – osamnaest 
odbornika i „uzdržanih“ nije bilo) nije prihvatila 

 
Amandman na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP 

“Vodovod i kanalizacija” Budva za 2009. godinu 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JP “Vodovod i kanalizacija” Budva za 2009. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, „protiv“ je bilo 3 – tri 
odbornika i „uzdržan“ je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN  

JP “VODOVOD I KANALIZACIJA” BUDVA ZA 2009. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje devete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  9. i 10.  te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  
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Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  9. i 10. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, „za“ je glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, „protiv“ nije bilo i 
„uzdržanih“ je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 9. i 10.  dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje 9. i 10. tačke dnevnog reda: 

9. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Izvještaj o realizaciji poslovanja i završnom računu 
Turističke organizacije opštine Budva za 2008. godinu i 
10. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i Program rada i finansijski plan Turističke 
organizacije opštine Budva za 2009. godinu. 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

  Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Radovan 
Delić, Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, Stevan Džaković, Božidar Vujičić i Marko Đurić, a od ostalih 
prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; Jelena Rađenović, direktor  
Turističke organizacije opštine Budva; Luka Baljević, opunomoćeni predstavnik NSD i Milenko Medigović, 
potpredsjednik Opštine Budva. 
  

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Izvještaj o realizaciji poslovanja 
i završnom računu Turističke organizacije opštine Budva za 2008. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI POSLOVANJA I 

ZAVRŠNOM RAČUNU TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA ZA 2008. GODINU 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i Program rada i 
finansijski plan Turističke organizacije opštine Budva za 2009. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA ZA 2009. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  11. i 12.  te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  11. i 12. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20– dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ je 
bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
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Predlog da se spoji rasprava po tačkama 11. i 12. dnevnog reda 
 

Prešlo se na razmatranje 11. i 12. tačke dnevnog reda: 
11. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 
"Muzeji, galerija i biblioteka" za 2008. godinu i 
12. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Muzeji, galerija i 
biblioteka" za 2009. godinu;  
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti razmatrali su 
Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 Odbornik Mijomir Pejović je predložio da se odloži razmatranje tačaka dnevnog reda za koje nisu prisutni 
direktori javnih preduzeća i ustanova o čijim se izvještajima i programima rada raspravlja. Naglasio je da ne 
postoje uslovi za rad jer, pored toga što nije prisutan direktor ili neki drugi predstavnik javne ustanove, sjednicu 
su napustili i novinari Televizije Budva, a prekinut je i radio prenos.  
 
 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je istakao da je primjedba na mjestu ali je zamolio da se uvaže razlozi 
odsustva direktora i da se nastavi sa radom. 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU "Muzeji, galerija i biblioteka" za 2008. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržan“ je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JU "MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA" ZA 2008. GODINU 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JU „Muzeji, galerija i biblioteka" za 2009. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržan“ je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 

„MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA" ZA 2009. GODINU 
 
 Odbornik Mijomir Pejović i  predsjednik OO SNP-a Veselin Marković su ponovili razloge zbog kojih 
smatraju da ne postoje uslovi za dalji rad i obavijestili Skupštinu da će zbog toga napustiti sjednicu, što su već 
prethodno učinili i ostali predstavnici opozicije. 
 

Prije prelaska na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  13. i 14.  te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 

Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 13. i 14. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 18 – osamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržan“ je 
bio 1 – jedan odbornik) prihvatila 
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Predlog da se spoji rasprava po tačkama 13. i 14. dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje 13. i 14.  tačke dnevnog reda: 

13. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU "Grad 
teatar" za 2008. godinu i 
14. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Grad teatar“ za 
2009. godinu. 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

  Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

   
Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU "Grad teatar" za 2008. godinu 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 18 – osamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržan“ je 
bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU "GRAD TEATAR" ZA 2008. GODINU 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 

JU „Grad teatar“ za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU „GRAD 

TEATAR“ ZA 2009. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  15. i 16.  te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 15. i 16. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) prihvatila 

 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 15. i 16. dnevnog reda 
 

Prešlo se na razmatranje 15. i 16. tačke dnevnog reda: 
15. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU  
Spomen dom "Crvena komuna" za 2008. godinu i 
16. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU Spomen dom 
"Crvena komuna" za 2009. godinu; 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 



 30
  Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU  Spomen dom "Crvena komuna" za 2008. godinu 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU  SPOMEN DOM "CRVENA KOMUNA" ZA 2008. GODINU 

 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JU Spomen dom "Crvena komuna" za 2009. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 

SPOMEN DOM "CRVENA KOMUNA" ZA 2009. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje 17. tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  17. i 18.  te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 17. i 18. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 17. i 18. dnevnog reda 
 

Prešlo se na razmatranje 17. i 18. tačke dnevnog reda: 
17. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU  
Spomen dom "Reževići" za 2008. godinu i 
18. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU Spomen dom 
"Reževići" za 2009. godinu. 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti razmatrali su 
Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU  Spomen dom "Reževići" za 2008. godinu 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 
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ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JU  SPOMEN DOM "REŽEVIĆI" ZA 2008. GODINU 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JU Spomen dom "Reževići" za 2009. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 

SPOMEN DOM "REŽEVIĆI" ZA 2009. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje 19. tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  19. i 20.  te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 19. i 20. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 19. i 20. dnevnog reda 
 

Prešlo se na razmatranje 19. i 20. tačke dnevnog reda: 
19. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu JP “Mediteranski sportski centar” za 2008. 
godinu i 
20. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Mediteranski 
sportski centar” za 2009. godinu. 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti razmatrali su 
Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu JP “Mediteranski 
sportski centar” za 2008. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU JP  
“MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR” ZA 2008. GODINU 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 

JP “Mediteranski sportski centar” za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN  
JP “MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR” ZA 2009. GODINU 
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Prije prelaska na razmatranje 21. tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  21. i 22.  te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 21. i 22. dnevnog reda. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) prihvatila 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 21. i 22. dnevnog reda 
 

Prešlo se na razmatranje 21. i 22. tačke dnevnog reda: 
 

21. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i poslovanju JP “Sportsko rekreativni centar” 
Budva za 2008. godinu i 
22. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Sportsko rekreativni 
centar” Budva za 2009. godinu. 
 

   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

  Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i poslovanju JP 
“Sportsko rekreativni centar” Budva za 2008. godinu 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU  
JP “SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR” BUDVA ZA 2008. GODINU 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 

JP “Sportsko rekreativni centar” Budva za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 – sedamnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo  i „uzdržanih“ nije 
bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 
 JP “SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR” BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 3. sjednicu SO 
Budva u 20,55 časova.      
                                             

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, 
                               Krsto Ljubanović   
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